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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v četrtek, 10.09.2020 ob 17.00 uri v kulturni dvorani na Tišini 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Vinko 
GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Štefan 
KRANČIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. Opravičeno odsotna sta bila član občinskega sveta 
Rudolf HORVAT in članica občinskega sveta Gina KULIČ. S krajšo zamudo se je seje udeležil član občinskega 
sveta Danijel KOVAČ (pri točki 3 ob 17.05 uri). Predčasno so sejo zapustili član občinskega sveta Franc 
PERTOCI (pri točki 13 ob 19.00 uri), članica občinskega sveta Petra KNAUS (pri točki 13 ob 19.00 uri) in 
predsednik odbora vaških skupnosti Damjan FICKO (pri točki 13 ob 19.05 uri). 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora občine Tišina 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Lavra KOVAČ    - pravnica 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Matejka LENARČIČ   - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 13. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 13. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 10. redne seje, 12. redne seje, 1. dopisne seje in 2. dopisne seje 

občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 12. redne seje, 1. dopisne seje in 2. dopisne seje občinskega sveta občine 

Tišina 
5. Predlaganje kandidatov za sodnike porotnike na Okrožnem sodišče v Murski Soboti 
6. Predlog Odloka o javni gasilski službi v Občini Tišina – II. obravnava  

7. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta občine Tišina – I. obravnava 

8. Polletno poročilo župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar – junij 2020  
9. Predlog Ukrepov za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Tišina za leto 2020 
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10. Poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru »nad dokumentacijo Investicijski odhodki za 
ureditev parkirišča ob pokopališču v Gradišču« 

11. Izvajanje poštnih storitev na pošti Tišina 
12. Tekoča problematika 
13. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 10. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 122:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 16.04.2020 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Župan je dal  v razpravo zapisnik 12. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.   
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 123:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 23.06.2020 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Župan je dal  v razpravo zapisnik 1. dopisne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno ( prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 124:  
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 1. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 2. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Župan je dal  v razpravo zapisnik 2. dopisne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 125:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 2. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 12. REDNE SEJE, 1. DOPISNE SEJE IN 2. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 12. redne seje, 1. dopisne seje in 2. dopisne seje občinskega 
sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 

 
PREDLAGANJE KANDIDATOV ZA SODNIKE POROTNIKE NA OKROŽNEM SODIŠČE V MURSKI SOBOTI 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Miro BERKE. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 126: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O PREDLAGANIH KANDIDATIH ZA SODNIKE POROTNIKE 
NA OKROŽNEM SODIŠČU V MURSKI SOBOTI. ZA SODNIKE POROTNIKE SE IMENUJEJO: 

- GINA LILIJANA KULIČ, KRAJNA 30, 9251 TIŠINA (ZA MLADOLETNIKE) 
- ANJA GJERGJEK, BOREJCI 41/A, 9251 TIŠINA 
- IVAN HORVAT, PETANJCI 40/C, 9251 TIŠINA. 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O JAVNI GASILSKI SLUŽBI V OBČINI TIŠINA – II. OBRAVNAVA  
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o javni gasilski službi v Občini Tišina – II. obravnava in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je statutarno pravna komisija 
obravnavala predlog Odloka o javni gasilski službi – II. obravnava. Mnenja je, da je predlog Odloka o javni 
gasilski službi v Občini Tišina – II. obravnava, skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo 
in sprejem. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 127: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O JAVNI GASILSKI SLUŽBI V OBČINI TIŠINA 
V DRUGI OBRAVNAVI. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
  
K TOČKI 7 

 
PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala predsednica Statutarno pravne komisije Petra KNAUS. Statutarno pravna komisija je 
na svoji 12. seji dne 22.07.2020 pripravila predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tišina. Občinskemu svetu predlagamo, da pripravljeni predlog obravnava in ga posreduje v 15. 
dnevno javno razpravo. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Viktor OBAL, Marija PRELEC, Ivan HORVAT, Danijel KOLMAN in Petra KNAUS. 
 
Podan je bil naslednji predlog: 
 
Marija PRELEC je podala naslednji predlog in sicer v 48. a členu se spremeni in doda naslednje besedilo, ki 
glasi:  
»(5) Posnetki javnih sej občinskega sveta se na spletni strani občine objavljajo najkasneje v roku petih 
delovnih dni in so javnosti na voljo najmanj osem let, ne glede na konstituiranje novega občinskega sveta. 
(6) Posnetki sej, ki so bili predvajani na kabelski televiziji in javno objavljeni na spletni strani občine zaradi 
obveščanja javnosti o delu občinskih organov, se hranijo na strežniku še zadnjih osem let, ne glede na 
mandat članov sveta, katerega seje so bile snemane. Po tem obdobju se posnetki izbrišejo.« 
 
Na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL dobeseden prepis njegove razprave: 
»Nekateri zelo radi omenjate, mi smo za občane, mi delamo za dobrobit občanov in tako naprej. V praksi je 
pa to čisto drugače. Če se spomnimo malo nazaj – zavrnitev predloga, da pomagamo staršem ob plačilu 
vrtca, dvig cene za smeti in tako dalje. Če se spomnimo besed šefa koalicije g. Berkeja na 2. seji – »Mi bomo 
delali za občane, ti si pa v se proti«. Vendar stvari, ki se direktno tičejo občanov, sem vedno podprl, sigurno 
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pa nasprotujem vsem, kjer se razmetava denar. Toliko za uvod moje razprave. Zdaj se pa vrnem na točko 
današnje seje. Če začnemo na drugi strani predloga. Tam je napisano: »Občinski svet občine ima v okviru 
zakonski dopustni oblik obdelave osebnih podatkov možnost, da sam odloči, kako bo zagotavljal javnost 
dela in to uredi s poslovnikom. Eden od pomembnejših načinov zagotavljanja javnosti dela občinskega sveta 
je prav gotovo snemanje sej občinskega sveta in njihovo predvajanje v medijih in na spletni strani.«. Na tej 
isti strani piše tam v enem stavku: »Že v času javne razprave sprememb in dopolnitev Statuta občine Tišina 
je bil podan predlog s strani občana, da naj se seje občinskega sveta objavljajo tudi na spletni strani občine.«. 
Tu me malo moti, zakaj pa potem niste dali na sejo sveta, ko je občan predlagal. Ponovno sem moral jaz 
predlagati in takrat je bilo to komaj sproženo. Pa ni to toliko pomembno. Zdaj pa idemo na naslednjo stran, 
zadnji stavek na strani 3. »Za predlagane spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta občine 
Tišina je temeljnega pomena določba 6. člena uredbe, ki v prvem odstavku ureja osebno privolitev 
posameznika k obdelavi osebnih podatkov oziroma določa pod katerimi pogoji je le ta zakonita.«. Tu moram 
povedati ene stvari. Če pravilno razumem, mi v vseh teh letih kršimo 6. člen uredbe. Jaz se ne spomnim, da 
bi kdaj podpisal kaki dokument glede snemanja. Če se kdo spomni, naj mi pove. To pomeni, da mi to kršimo 
že, ne vem kako dolgo se že snema, 15 ali 20 let. Zdaj je pa to zelo pomembno. Gremo naprej. Malo sem se 
sprehodil po sosednjih občinah, kakšno obdobje oni imajo na spletu. Pa ni to toliko pomembno, vsaka 
občina ima za sebe, pa tudi lahko dela kako hoče. Potem naslednje sosednje občine:  Radenci imajo na 
spletu od začetka tega mandata, potem Murska Sobota – začela je decembra 2017 in še vedno ima vse seje 
posnete, Gornja Radgona april 2016, Beltinci januar 2017. Na prejšnji seji sem že omenjal Ivančno Gorico, 
ker ta njihov splet se mi zelo dopade. Oni pa so že začeli oktobra 2014. Pogledal sem tudi poslovnike 
nekaterih. Nekateri nimajo nič omenjeno, ne vem. Pri nas pa tu se omenja informacijska pooblaščenka 20-
krat. Če grem naprej. Mi se pa ukvarjamo z enim mesecem, da bomo en mesec dali na splet oziroma mesec 
pa pol od seje. Zdaj ne vem, jaz se ne bojim besed, ki sem jih povedal pred desetimi leti. Zdaj pa očitno se 
nekdo teh besed boji in ga moti to, da bi ta seja bila gor daljši rok. Tako, da je moj predlog, da bi se ti členi 
spremenili in bi to na spletu bilo zadnjih osem let. Vsako naslednje leto naprej, se zadnje leto briše. In je 
vedno osem let na spletu. Toliko zaenkrat, pa mogoče se bom še vključil. Prosim, a se to da v zapisnik, moja 
razprava, hvala.« 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 128: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV POSLOVNIKA 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z DOPOLNITVAMI, KI JIH JE PODALA GA. PRELEC V I. OBRAVNAVI IN 
GA POSREDUJE V 15-DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO.  
V 48. A ČLENU SE SPREMENI IN DODA NASLEDNJE BESEDILO, KI GLASI:  
»(5) POSNETKI JAVNIH SEJ OBČINSKEGA SVETA SE NA SPLETNI STRANI OBČINE OBJAVLJAJO NAJKASNEJE 
V ROKU PETIH DELOVNIH DNI IN SO JAVNOSTI NA VOLJO NAJMANJ OSEM LET, NE GLEDE NA 
KONSTITUIRANJE NOVEGA OBČINSKEGA SVETA. 
(6) POSNETKI SEJ, KI SO BILI PREDVAJANI NA KABELSKI TELEVIZIJI IN JAVNO OBJAVLJENI NA SPLETNI 
STRANI OBČINE ZARADI OBVEŠČANJA JAVNOSTI O DELU OBČINSKIH ORGANOV, SE HRANIJO NA 
STREŽNIKU ŠE ZADNJIH OSEM LET, NE GLEDE NA MANDAT ČLANOV SVETA, KATEREGA SEJE SO BILE 
SNEMANE. PO TEM OBDOBJU SE POSNETKI IZBRIŠEJO.« 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
POLLETNO POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA OBDOBJE JANUAR – JUNIJ 
2020 
 
Obrazložitev sta podali računovodkinji ga. Matejka CELEC in ga. Matejka LENARČIČ. 
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Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil s Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje 
januar – junij 2020 in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani.  
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor seznanil s Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje januar – 
junij 2020 in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani.  
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenja z nepremičninami je povedal, da 
se je odbor seznanil z Polletnim poročilom župana o izvrševanju proračuna občine Tišina za obdobje januar 
– junij 2020 s svojega področja in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
Damjan FICKO, predsednik odbora vaških skupnosti je povedal, da se je odbor seznanil s Polletnim 
poročilom župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje januar – junij 2020 in predlaga, da ga 
občinski svet obravnava in se z njim seznani.  
 
Mag. Milan BALAŽIC, predsednik nadzornega odbora je povedal, da se je nadzorni odbor seznanil s Polletnim 
poročilom župana o izvrševanju proračuna Občine Tišina za obdobje januar – junij 2020 in predlaga, da ga 
občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi 
 
V razpravi je sodelovala Marija PRELEC. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Matejka CELEC. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG UKREPOV ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2020 

 
Obrazložitev je podal predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe g. 
Milan KAROLI. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 

S K L E P št. 129: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG UKREPOV ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA 
GOSPODARSTVA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2020. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 10 
 
POROČILO NADZORNEGA ODBORA O OPRAVLJENEM NADZORU »NAD DOKUMENTACIJO INVESTICIJSKI 
ODHODKI ZA UREDITEV PARKIRIŠČA OB POKOPALIŠČU V GRADIŠČU« 
 
Obrazložitev je podal predsednik nadzornega odbora mag. Milan BALAŽIC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi so sodelovali Marija PRELEC, Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Miro BERKE, Ivan HORVAT in Vinko 
GAJŠT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja so podali župan, direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ 
in predsednik nadzornega odbora Milan BALAŽIC. 
 
 
K TOČKI 11 
 
IZVAJANJE POŠTNIIH STORITEV NA POŠTI TIŠINA 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Viktor OBAL in Štefan KRANČIČ. 
 
 
K TOČKI  12 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

 Zbiranje kosovnih odpadkov: Tudi v letošnjem letu bo v mesecu oktobru izvedena akcija zbiranja 
kosovnih odpadkov na prevzemnih mestih (od gospodinjstva do gospodinjstva). Tudi nov standard 
zbiranja komunalnih odpadkov, ki je bil uveljavljen lansko leto novembra, vključuje izvedbo zbiranja 
kosovnih odpadkov v zbiralni akciji. Strošek predvidene akcije zbiranja kosovnih odpadkov je vključen v 
položnice, ki jih gospodinjstva plačujejo skozi leto - torej se obračunava akontativno. Po izvedeni akciji 
zbiranja kosovnih odpadkov, pa bo opravljen poračun na podlagi dejanskih količin zbranih odpadkov.  
Uporabniki bodo o točnih datumih zbiranja kosovnih odpadkov po posameznih naseljih obveščeni 
preko položnic, na spletnih straneh občine in izvajalca GJS ter z nenaslovljeno pošiljko v vsako 
gospodinjstvo.  

 Pomurski vodovod: Izbor izvajalca del za II. fazo Pomurskega vodovoda, je še vedno v fazi izbora. Vse 
postopke v zvezi z javnim razpisom vodi komisija za izbor izvajalca.  

 Cesta R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci: Nadaljuje se odkup zemljišč. Po prejetih informacijah 
bi naj bilo odkupljenih velika večina kmetijskih zemljišč. V tem tednu pa bi naj bile lastnikom zemljišč 
znotraj naselij posredovane pogodbe o odkupu. Zato se ponovno obračam na vse občane, lastnike 
stavbnih zemljišč ob tej cesti,  obračam s prošnjo, da čim prej podpišejo pogodbo za odkup zemljišč. Če 
pa se pojavlja kakršno koli vprašanje okrog odkupa zemljišča za potrebe rekonstrukcije, ali vam 
informacije, ki ste jih prejeli od Direkcije za infrastrukturo niso dovolj vas vabimo, da se čim prej oglasite 
na občinski upravi. Po vseh močeh bomo poskušali pomagati, da se čim prej zaključi postopek odkupa 
zemljišč.   

 Cesta R2-440, Petanjci – Gederovci – Krajna: V tem tednu je bil opravljen sestanek s projektanti, ki so 
opravili dopolnitve projekta, na osnovi izvedene recenzije projekta. Glede na veljavno zakonodajo in 
ponovno podajo soglasij vseh soglasodajalcev na projekt pričakujemo, da se bo projekt zaključil do 
konca leta. 

 Delo občinske uprave: Še vedno imamo dve odsotnosti. Znotraj občinske uprave smo dela in naloge 
porazdelili, tako da bomo poskušali opravit vse naloge. Mogoče bo kje kak časovni zamik zato prosimo 
vse občanke in občane za razumevanje.  
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K TOČKI 13 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednja vprašana, ki jih je podala za g. 
ravnatelja OŠ Tišina: Ravnatelj gospodari z našim zemljiščem in našim objektom. Večkrat je že bilo govora o 
nekih željah, ki jih občina ima, zato je prosil, če se g. ravnatelju postavi naslednja vprašanja: Kakšne so te 
njegove želje oziroma njegovo videnje v prihodnje? Sam osebno pogreša tekaško stezo. V okolici se sekajo 
drevesa, katera se ne nadomestijo z novimi. Tudi sama zunanja igrišča propadajo in razpadajo. Košarkarski 
koši so zelo dotrajani. G. ravnatelj naj pošlje odgovore glede košev, glede igrišč, glede varnosti, kako lahko 
skupaj stopimo, da lahko te stvari skupaj rešujemo, da mu ne bo pretežko. Že večkrat se je opozarjalo na 
stoječo vodo pri drugem vhodu. Poudaril je, da  ga zanima videnje g. ravnatelja glede vsega tega naštetega. 
Pravica članov občinskega sveta je, da so seznanjeni, kaj se dogaja s premoženjem pri OŠ Tišini in v 
Gederovcih. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom delno zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Franca KOVAČ na naslednje vprašanje: Občinska uprava naj na 
Policijsko postajo Murska Sobota pošlje dopis z zaprosilom, da naj statistično opredelijo varnost prometa 
na cesti od krožnega križišča na Tišini do začetka vasi Vanča vas. Pri tem naj opredelijo koliko enoslednih 
vozil je bilo v zadnjih petih letih udeleženih v prometni nesreči, koliko dvo slednih in koliko pešcev. Potem 
naj opredelijo tudi koliko polnoletnih oseb je bilo udeleženih oz. mladoletnih oz. otrok. Določeni občani in 
nekateri svetniki namreč precej poudarjajo, da je izredno nevarna ta cesta, zato ga je zanimalo koliko je bila 
varna.  
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Koliko klora je bilo v 
zadnjih štirih letih dozirano po posameznih črpališčih? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Kdaj bodo na 
parkirišču pri pokopališču na Petanjcih luči? 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen ter zahteval, da se mu odgovor z datumom. ŽUPAN 
je pojasnil, da tega odgovor ni možno podati. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: V času agromelioracij 
je bila odvečna zemlja. Kateri posamezniki oz. podjetja so odvažali to zemljo? Koliko je bilo te odvečne 
zemlje v m3 in koliko m3 je bilo te zemlje premaknjene. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen, vendar ni zahteva dodatnega vprašanja. 

 
*     *     *     *     * 

 



 

 

Stran 9 od 11 

 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Ivana HORVAT na naslednje pobude in vprašanje: Razširitev 
pločnika v Vanča vasi bi se lahko pokrila iz naslova povečane glavarine. V nadaljevanju je predlagal, da bi se 
prav tako iz tega naslova postavile luči na parkirišču pri pokopališču na Petanjcih. Zanimalo ga je: Ali občina 
že ve, kje se bodo ta sredstva porabila? 
 
Ivan HORVAT je bil s podanim odgovorom delno zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednje vprašanje: Kdaj je bil sprejet sklep, 
da se žarni zid ob cesti na pokopališču na Tišini dela? 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom delno zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na vprašanje članice občinskega sveta Petre KNAUS na naslednje vprašanje: Glede parcele v 
Sodišincih zanimalo naslednje in sicer: ena gospa se je obrnila na njo, da bi odkupila gramoznico v Sodišincih. 
Z moje strani je bila napotena na občinsko upravo h ga. direktorici, da se pozanima sama. Odgovor je bil, da 
se župan strinja in da bi naj zadeva šla na vaški odbor, če se strinja in potem bi moglo priti do cenitve, javne 
dražbe, itd. Čez nekaj dni sem dobila s strani župana odgovor, da se je župan odločil, da ko se bo cesta 
delala, da se bo tja vozil material. Spraševala se je, da ne ve, če se o tem lahko župan sam odloči ali kdo 
drugi. Gre se za parcelo št. 886 k .o. Sodišinci, vrednost je bila ocenjena na 2.848 EUR, površina je 9709 m2, 
lastnik je občina Tišina 1/1. To je dokaj mala parcela z gramoznico, ni urejena ter glede na to, da se nekdo 
zanima za nakup, bi to naredil v neko lep naravno zadevo. Zakaj bi mi tja notri vozili neki material, katerega 
imamo pri izkopi ceste. Prosila je za odgovor na naslednje vprašanje: Kdo odloča kam se ta material vozi, 
kajti koliko je znano si to mora izvajalec del sam urediti? Zanimal jo je naslednje: Kaj je potrebno, da se poda 
vloga za odkup? Ali je potrebna pobuda za ukinitev javnega dobra, če spada pod javno dobro? Kdo odloča 
od odkupu oz. prodaji tega zemljišča? Ali je potrebna cenitev, ali lahko občina določi ceno, če se kupec 
strinja oziroma kdaj gre na javno dražbo? 
 
Petra KNAUS je bila s podanim odgovorom zadovoljna.  
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Koliko je vsak 
posamezni član občinskega sveta v prejšnjem mandatu za vse štiri leta za nazaj in za do sedaj dobil izplačilo 
od vseh sej? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Ivana HORVAT na naslednje vprašanje: Koliko je posamezen 
član občinskega sveta v letu 2019 dobil izplačanih vseh sejnin? 
 
Ivan HORVAT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Mira BERKE na naslednje vprašanje: Zakaj občina Tišina ni 
poskrbela v času komasacije v Murskih Črncih za odkup oziroma za zamenjavo zemljišča, da bi se tudi v 
Murskih Črncih uredilo parkirišče pri pokopališču? Ali je možno, da bi se to lahko sedaj odkupilo, da bi se 
naredilo parkirišče in kolesarska steza do pokopališča? 
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Miro BERKE je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 

Franc KOVAČ je povedal, da je 2.7. občan Štefan Titan stanujoč Šolska ulica 2, Tropovci podal pobudo 
oziroma zahtevo za predlog za ureditev prometa na Šolski ulici, češ da je močno obremenjena. Seveda je 
bila obremenjena zaradi zaprtja odcepa ceste Tišina – Vanča vas zaradi rekonstrukcije oziroma gradnje 
rondoja. Podal je naslednje predloge rešitve: da se ulico preuredi v enosmerno ulico od pošte v smeri vzhoda 
do parkirišča in nato do prehoda na glavno cesto. Znak prepoved vožnje v nasprotno smer postaviti pri 
transformatorju. Druga možnost, da se ulica preuredi v slepo ulico z pregrado npr. pri transformatorju in na 
odseku med njegovo in Ozvatičevo parcelo, kar bi v obeh primerih omogočalo prevoz do parkirišča in 
večnamenske zgradbe dvosmerno, zraven pa prekinilo vožnjo šoferjev, ki se izogibajo krožišču iz takih ali 
drugačnih razlogov in Šolsko ulico uporabljajo kot obvoznico. V zvezi tega se je sestal svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu. Na sejo so bili povabljeni vsi stanovalci Šolske ulice, seje pa se je udeležil tudi g. 
župan. Občani so podali svoje mnenje, nato pa je svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu sprejel 
sklep, da bo potrebno najprej urediti izmero lastništva parcel ob javni površini v Šolski ulici in nato bo 
potrebno postaviti prometni znak za omejitev hitrosti 30 km/h največja dovoljena hitrost in prepoved 
prometa za tovorna vozila nad 3,5 t z dopolnilno tablo dovoljeno za dostavo. Ko bo opravljena parcelacija, 
se bo delalo v tej zvezi še naprej. 
 

*     *     *     *     * 
 
Milan KAROLI je povedal, da se je na njega obrnila ga. Vrečič iz Sodišinec s pismeno vlogo oziroma 
vprašanjem svetniku in predsedniku vasi Sodišinci, prav tako tudi navaja, da je bila pošta poslana tudi g. 
županu glede ceste do sodišinskega pokopališča in sicer kdaj se bo to uredilo oziroma kdaj je lahko to v 
planu, da se uredi. Ker so namreč edino pokopališče v naši občini, ki nima urejeno asfaltno cesto do 
pokopališča.  
 
ŽUPAN je povedal, da je gospe Vrečič s strani občine bil podan odgovor. 
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je v imenu društva kmečkih žena in deklet Sončnica povedal, da glede na koronavirus ne morejo 
uresničevati svojega programa. Kako bo zdaj s tem? Podal je predlog, da bi se predstavnike društev pozvalo 
skupaj in bi se glede teh zadev pogovorilo.  
 
ŽUPAN je povedal, da se bo poskušala ta pobuda čim prej realizirati. 
 

*     *     *     *     * 
 
Marija PRELEC je povedala, da je na portalu javnih naročil zasledila, da je za stezo Vanča vas – Tišina poleg 
podpisane gradbene pogodbe v vrednosti 120.900 EUR podpisan še aneks. Nanaša se na zvišanje skupne 
vrednosti in tako znaša 142.697 EUR, torej več 21.796 EUR. Iz aneksa ni razviden razlog podražitve. Zanimalo 
jo je kaj predstavlja omenjeni znesek in je prosila za pisni odgovor.  
 
V nadaljevanju je povedala, da ugotavlja, da pri dobljenih poslih podjetja GMW, vedno dodaja anekse in so 
tudi zelo uspešni. Med drugim je bil tudi dodatno sklenjen aneks za rekonstrukcijo ceste skozi Tišino in 
Tropovce šele 05.12.2019. Namreč pogodba je bila sklenjena 05.10.2018 v vrednosti 3.249.711 EUR od tega 
Ministrstvo za infrastrukturo 2.552.427 EUR in občina Tišina 697.284 EUR. Nato je bil sklenjen aneks št. 3, 
ker so pri izvedbi naročila nastala dodatna dela v vrednosti kar 386.460 EUR. Plačnik kompletnega zneska 
aneksa je ministrstvo, tako da je vrednost skupaj narasla za to cesto na 3.636.171 EUR. Gre za cca. 1 mio 
EUR razlike od začetne cene investicije.  
 
ŽUPAN je glede aneksa za kolesarsko stezo Vanča vas – Tišina pojasnil, da se je upoštevala pobuda dveh 
članov občinskega sveta, zato je prišlo do aneksa, saj se je tako naredilo  85 m več kolesarske steze. Kar se 
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pa tiče aneksa za rekonstrukcijo ceste skozi Tišino in Tropovce pa je povedal, da je projektant pozabil na 
celotno posteljico, namreč 60 cm materiala je pozabil sprojektirati. Podan bo še pisni odgovor.  
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KOVAČ je zastavil naslednje vprašanje in sicer: Zakaj pada pritisk oziroma tlak v vodovodnem omrežju 
na srednjih Petanjcih? Podal je pobudo oziroma zahtevo za odstranitev ograje na pokopališču na Petanjcih 
vzporedno z državno cesto Petanjci – Murska Sobota. Ograja je v izredno slabem stanju, zakriva pogled na 
levo stran v smeri Murske Sobote, čeprav je prek vozišča ogledalo. Zahteval je, da se tu postavi panelna 
ograja vzporedno, samo na tem delu. S tem se bo izboljšala vidljivost in je ne bo potrebno več rezati. Prosil 
je, da se za to zagotovijo sredstva v proračuna v letu 2021/2022. 
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOVAČ je zastavil naslednji vprašanji in sicer kako je z  ulično razsvetljave v Vanča vasi od Sinica pa 
do evangeličanskega pokopališča ter kako je z ležečimi policaji v romskem naselju. 
 
ŽUPAN je glede ulične razsvetljave na odseku od Sinica pa do evangeličanskega pokopališča v Vanča vasi 
povedal, da je bilo že na zadnjem sestanku povedano, da se čaka na razpis za romsko infrastrukturo. Po 
informacijah bi naj bil razpis v začetku naslednjega leta. Kar se pa tiče ležečih policajev, pa je bil sklenjen 
dogovor, da se zberejo podpisi tistih vaščanov, ki živijo ob tej cesti, vendar pa še tega niste v naselju uredili. 
Dogovorjeno je bilo, da se podpisi zberejo in se prinesejo na občino.  
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOVAČ je podal pobudo, da se naj v telovadnici OŠ Tišina nekaj naredi, da se bo hrup zmanjšal. 
 
ŽUPAN je povedal, da bo to ena od stvari, ki bo v predlogu rebalansa proračuna za leto 2020, ki je že v 
pripravi.  

 
*     *     *     *     * 

 
Štefan KRANČIČ je podal pobudo, da bi imeli v jesenskem in spomladanskem času še naprej organiziran 
odvoz kosovnih odpadkov. Glede pokopališč je povedal, da so vsem trn v peti, vsi bi radi za svojo vas nekaj 
naredili. Na Petanjcih, v Sodišincih, v Murskih Črncih, v Borejcih in še kje problem parkirišče, zato je 
predlagal, da bi se zbrala neka komisija ter naredila neko prioriteto, kje se kaj naj zgradi, popravi, dogradi 
in uredi. Drugače s temi pokopališči še nekaj časa ne bo miru.  
 
ŽUPAN je glede 2-kratnega odvoza kosovnih odpadkov povedal, da bo potem potrebno spremeniti ceno. 
Sedaj se že plačuje akontacija vsaki mesec in na koncu bo potem poračun tega, ali se bo manj plačevalo ali 
pa več, odvisno od količine zbranih odpadkov. To pa pomeni potem dvig cene. Sam osebno je mnenja, da 
je 1-kraten odvoz dovolj, saj zbirni center deluje 3-krat na teden. 

 
 
 
 
 
13. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.30 uri. 
 
 
 
 
Zapisala        Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 
 


